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INNKALLING 03/11 
 

Det innkalles til møte i Byutviklingskomiteen i Bydel Grünerløkka 28. mars 2011 kl. 17:30 
i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57, inngang Korsgata. 
 
Åpen halvtime 
Opprop 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av sakskart 
Informasjon 

• Underretning om fastsatt program for planarbeid – trikk til Tonsenhagen 
• Vedtak i klagesak vedrørende oppføring av 2 tomannsboliger - Oslo Kommune – 

Fougners vei 14 – gnr. 125 bnr. 83 
• Vedtak i klagesak vedrørende riving av verneverdig uthus og oppføring av nytt 

boligbygg - Oslo Kommune – Tromsøgata 22 – gnr. 227 bnr. 432 
• Underretning om politisk planvedtak – Hasleveien 9-13 – Regulering 
• Barn og unges interesser i arealplanleggingen - Bystyrets vedtak 
• Fossveien 19 eiendom gnr 228 bnr 40 - Varsel om forslag til midlertidig forbud mot 

deling og byggearbeider i Fossveien 19 
Innmeldte spørsmål 
Eventuelt 
 
Saker til behandling: 
 
SAK 11/11 PROTOKOLL FRA MØTE I BYUTVIKLINGSKOMITEEN 28. FEBRUAR 
2011 
 
Vedtak: 
 
SAK 12/11 FORSLAG TIL DETALJREGULERING MED 
KONSEKVENSUTREDNING - LØRENSVINGEN - ØKERN, LØREN, SINSEN - NY T-
BANESTREKNING MED NY LØREN STASJON TIL OFFENTLIG ETTERSYN 
Saksnr.200800342  
 
Bakgrunn: 
Saken var oppe til behandling på møte i Byutviklingskomiteen 2. juni 2008 (sak 32/08). 
Komiteen hadde følgende behandling av saken: 
 
”Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Byutviklingskomiteen synes forslaget til planprogram er godt.  
 
Vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag enstemmig vedtatt.” 
 
Saken var deretter oppe til behandling på møte i Byutviklingskomiteen 19. april 2010 (sak 
28/10). Byutviklingskomiteen vedtok følgende enstemmige uttalelse: 
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”Byutviklingskomiteen har ingen bemerkninger til varsling av utvidet reguleringsområde ved 
Lørenveien.” 
 
I forbindelse med behandlingen av sak 61/10 på Byutviklingskomiteens møte 08/10, 11. 
oktober 2010, vedtok komiteen enstemmig en uttalelse, hvorav følgende avsnitt er relevant for 
behandling av detaljregulering av Løren T-banestasjon: 
 
”Utbyggingen av Lørensvingen T-Banestasjon knyttet til Oslopakke 3 må forseres slik at 
arbeidet i Haslevangen 16-18 kan begynne når Arcus flytter ut i 2012.” 
 
I tillegg til tidligere behandling i BUK, har barnas representant i plansaker avgitt følgende 
uttalelse: 
 
”Bra at stasjonsområdet og planlagt bebyggelse inngår i et trafikksikkert nett av fortau og 
gang/sykkelveier, samt det er tenkt på lek og uteoppholdsarealer.” 
  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Byutviklingskomiteen finner det gledelig at detaljreguleringen av Lørensvingen ses i 
sammenheng med utbyggingen av Haslevangen 16-18, og mener at en ny T-banestasjon på 
Løren vil være et etterlengtet og positivt tilskudd til kollektivtilbudet i bydelen.  
 
Vedtak: 
 
SAK 13/11 FORSLAG TIL NYE GATE- OG PLASSNAVN I BYDEL GRÜNERLØKKA 
Saksnr: 200900957 
 
Saksgang 

 
 
Møtedato 

 

Byutviklingskomiteen 
Bydelsutvalget 

28. mars 2011 
14. april 2011 

 

 
Bakgrunn: 
Bydelsutvalget i Bydel Grünerløkka vedtok i møte 06/09 28. oktober 2009 (sak 108/09) å sette i 
gang en prosess for å gi en del gater og plasser i bydelen nye navn. Bakgrunnen var at det er 
svært få gater i bydelen som har navn etter kvinner, og at bydelsutvalget ønsket å rette på dette. 
De vedtatte forslagene ble sendt ut på offentlig høring ved annonse i Østkantavisa og bydelens 
nettsider i mai 2010, med høringsfrist 18. juni 2010. Bydelen mottok fire uttalelser i forbindelse 
med denne høringen (se vedlegg). 
 
I tillegg til den offentlige høringen ble forslagene i januar 2011 sendt på direkte høring til 
berørte parter, med frist 28. februar. Dette inkluderte offentlige etater (Samferdselsetaten, Plan- 
og Bygningsetaten, Eiendoms- og Byutviklingsetaten, Byantikvaren, Byarkivet, Friluftsetaten, 
Idrettsetaten, Omsorgsbygg Oslo KF, Undervisningsbygg Oslo KF og Utdanningsetaten), 
borettslag, vel og andre grunneiere, samt berørte interessegrupper og organisasjoner (blant 
andre Grünerløkka historielag, Oslo Byes Vel og Prindsens Venner). I tillegg ble enkeltforslag 
sendt på høring til etterkommere av personer det ble foreslått å oppkalle gater og plasser etter. 
Det lyktes administrasjonen ikke å finne etterkommere etter følgende personer: 
 

• Agnes og Nanna Fleischer  
• Caroline Sørensen  
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• Ninni Roll Anker  
• Petrine Nielsen  
• Elisa Platou 
• Jenny Braaten  
• Edle Hartmann Schjødt 
• Ruth Reese 

   
I de fleste av disse tilfellene har administrasjonen bragt på det rene at vedkommende ikke 
hadde barn, og således ingen direkte etterkommere. Det er heller ikke lovpålagt å sende forslag 
til gate- og plassnavn på høring til etterkommere, men det anses som vanlig praksis, ettersom 
oppkalling først og fremst er ment som en heder til den aktuelle personen. I tillegg til 
ovennevnte personer er Albertine en fiktiv figur, og det anses usannsynlig å skulle finne 
etterkommere etter Ålov, som levde for ca. 1000 år siden.  
 
Bydelen mottok 23 uttalelser i forbindelse med den direkte høringen av forslagene (se vedlegg). 
Av disse er samtlige som er gitt av etterkommere positive. Det har i tillegg kommet 
klargjørende kommentarer fra Plan- og Bygningsetaten og Samferdselsetaten, samt noen 
negative uttalelser fra grunneiere og interessegrupper. I den grad Bydelsutvalget ønsker å ta 
konkrete forslag fra høringsinstanser om alternative gate- og plassnavn til følge, vil disse måtte 
sendes på ny høring.  
 
Bydelsdirektørens vurdering av høringsuttalelser: 
Bydelsdirektøren merker seg kommentarene til prosessen fra Plan- og Bygningsetaten og 
Samferdselsetaten, og vil etterfølge disse når et eventuelt vedtak skal settes ut i livet.  
 
Ad høringsuttalelse fra KLP Eiendom anbefaler Bydelsdirektøren at uttalelsen tas til følge, og 
at plassen inne på Schousområdet ikke kalles opp etter Ruth Reese.  
 
Ad høringsuttalelse fra Stiftelsen Sophies Minde, JM Byggholt og Plan- og Bygningsetaten 
vedrørende Sophies Minde og Prinds Christian Augusts Minde, anbefaler Bydelsdirektøren at 
navnsetting på disse områdene utsettes til det blir kjent hvordan Sophies Minde vil bli seende ut 
og tatt i bruk etter den pågående utbyggingen, og det kommer en avklaring om hva som 
eventuelt vil skje med PCAM-området. Dersom Bydelsutvalget likevel ønsker å navnsette veier 
og plasser på Sophies Minde, anbefaler Bydelsdirektøren at forslag nr. 2 og 4 fra Stiftelsen 
Sophies Minde tas til følge, slik at forslaget om Statsrådinnealleen faller bort, og at Agnes og 
Nanna Fleischer får en felles plass oppkalt etter seg.  
 
Ad høringsuttalelse fra Tøyenhus borettslag anbefaler bydelsdirektøren at deres motstand mot å 
endre navn på del av Solhaugsgata til Signora Ullnæss gate tas til følge. Endring av navn på del 
av Korsgata til Petrine Nielsens gate anbefales heller ikke, jfr. uttalelse fra PBE.  
 
Bydelsdirektøren har ingen kommentarer til uttalelse fra Grünerløkka Historielag, og overlater 
til Byutviklingskomiteen/Bydelsutvalget å vurdere hvorvidt de foreslåtte navnene har sterk nok 
tilknytning til Grünerløkka, og om det skal settes i gang en prosess i forbindelse med 
Historielagets alternative forslag. Det samme gjelder de alternative forslagene fra Prindsens 
Venner.  
 
De positive høringsuttalelsene er ikke spesifikt kommentert utover at Bydelsdirektøren finner 
det gledelig at etterkommere ser på en eventuell oppkalling som en ære.  
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget fastsetter følgende nye gate- og plassnavn i Bydel Grünerløkka: 
 

1. Gangveien med begynnelse ved Grünerbrua (Nedre gate) og slutt ved Marselis gate 
gis navnet Rigmor Luihns vei. 

2. Plassen mellom Jakob Kirke og Torgata gis navnet Ingrid Bjerkås’ plass. 
3. Parken mellom DogA (Norsk Design og Arkitektursenter) og Akerselva gis navnet 

Kathe Lasniks plass. 
4. Plassen mellom Bergene-blokka og Fagerheimgata gis navnet Kirsten Hansteens 

plass. 
5. Plassen mellom Rosenhoffgata, Trondheimsveien og Sinsenveien gis navnet Jenny 

Braatens plass. 
6. Plassen foran Tøyenbadets inngangsparti gis navnet Elisa Platous plass. 
7. Plassen foran Foss skole gis navnet Nini Roll Ankers plass. 
8. Plassen foran Lakkegata skole gis navnet Mosse Jørgensens plass. 
9. Gangveien med begynnelse i Sinsenveien og slutt i Båhusveien, bak skolene på 

Sinsen, gis navnet Signe Nesbakkens vei.  
10. Nåværende vei 2618, med begynnelse ved Eindrides vei og slutt i Økernveien, gis 

navnet Ålovs vei. 
 
Bydelsadministrasjonen gis fullmakt til å fastsette forkortelser for gate- og plassnavn der det er 
nødvendig i henhold til ”Instruks for navnsetting av gater, veier, plasser m.v i Oslo”, samt å 
rette opp eventuelle skrivefeil som administrasjonen blir gjort oppmerksom på etter at vedtak er 
fattet.  
 
Vedtak: 
 
SAK 14/11 HENVENDELSE FRA HASLE FAU/AKSJON ØKERNVEIEN VEDR. 
SKOLEVEI, HASLE SKOLE  
 
Bakgrunn: 
I åpen halvtime i BU-møtet 10. mars tok Jan Thomas Odegård i Aksjon Økerveien ordet og 
fortalte om foreldreaksjonen for en bedre skolevei til Hasle skole. Det ble omdelt kopi av brev 
fra Hasle skole FAU til Samferdselsetaten, samt Forslag til skoleveiplan for Hasle Skole, 
utarbeidet av Norconsult for Mobility Oslo. Administrasjonen har vært i kontakt med 
Samferdselsetaten, og fått opplyst om at det ikke foreligger noen planer om å utbedre 
Økernveien de nærmeste årene. Årsaken er både manglende midler, og at man vurderer det som 
lite hensiktsmessig å legge fartsdumper eller å redusere fartsgrensen i veien som er en 
gjennomfartsåre for busstrafikk. Videre fikk administrasjonen opplyst at søknader om 
utbedring av skoleveier skal sendes til Utdanningsetaten fra rektor ved skolen. 
Utdanningsetaten legger så søknaden frem for Samferdselsetaten som har endelig 
beslutningsmyndighet.  
 
Administrasjonen har videre vært i kontakt med rektor på Hasle skole, som informerte om at en 
slik søknad ble sendt fra skolens ledelse for omtrent et og et halvt år siden, uten at det kom noe 
ut av det. Skolens ledelse vil nå, i samråd med FAU, vurdere å sende en slik søknad på nytt. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
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Byutviklingskomiteen mener Hasle skole bør søke om utbedring av Økernveien for å gjøre den 
mer egnet til skolevei, og vil avgi en støttende uttalelse som kan følge søknaden når den 
eventuelt foreligger.   
 
 
Oslo 21. mars 2011 
 
 
 
Karl Arthur Giverholt 
Sekretær, Byutviklingskomiteen 
 
 
 
  
  
  
 


